
 
 
 
Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 15. 10. 2013      
 
 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. Neruda, Ing. Popelka, 

Ing. Richter, Ing. Trögl, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková 
Omluven: Doc. Janoš –PN, Ing. Novák - Školení   
 
 
 
Bod č. 1. – Informace z rektorátu  
• KR – 1.10.2013 – viz zápis.  
• Bourání budovy bývalé chirurgie v kampusu je dokončeno, odvoz materiálu pokračuje.  
• Od 7/10/2013 běží pravidelná výuka v MFC. 
• Setkání studentů a pracovníků UJEP s prezidentem ČR Milošem Zemanem bude ve středu 23. 

10. 2013 od 12:10 -13:05  h. ve velké aule v kampusu. 
 
Bod č. 2. Studijní obory - reakreditace  
• Reakreditace oboru VH bude podána – porada bude v úterý 22/10/2013 od 12:00 h. v zasedací 

místnosti FŽP č.dv. 211.   
• Projednání sylabů v širším okruhu pedagogů – organizaci zajistí katedry s gestory oborů. 

Úpravy dokončit.    T.:  31.1.20214. 
                                                                                                               

Bod č. 3. Přijímací řízení a výuka v akademickém roce 2013/2014  
• Imatrikulace studentů 1. ročníků proběhla 10. 10. 2013 od 14:00 hod. v aule FŽP. Organizační 

zajištění bylo v pořádku – za hladký průběh děkuji všem zúčastněným. 
• KS Most – prověřit dotazem u studentů, zda jsou ochotni studovat v Ústí n.L. – 60 - 70 % 

studentů KS není ochotno jezdit do Ústí.                                         Z.: Ing. Popelka, Ing. Br ůna   
• Podmínky přijímacího řízení na akademický rok 2014/2015 byly projednány a schváleny v AS 

FŽP.  
  
Bod č. 4. Úvazky, rozvrhy a personální zajišt ění výuky, financování kateder  
• Smlouvy, dohody – pozor na termíny – pracovní smlouvy a dohody musí být uzavřeny vždy 

před nástupem pracovníka k výkonu práce! 
• Rozvrhy – ve 2. kole nastoupilo více studentů, ale dosud si všichni nesestavili rozvrh. 
 
 
 
Různé:  
Děkan  
- FRIM – požadavky na vybavení laboratoří, laboratorní přístroje aj. výběrová řízení a jednání 

s dodavateli probíhají, některé dodávky byly realizovány. 
- FZS podává projekt RIS – spolupráce se st. správou - počítá se s účastí FŽP. 
- Možnost pronájmu laboratorních a kancelářských prostor pro KTEV ve SZÚ UL byla přislíbena.  
- Web MŽP – Financování ochrany ŽP – vyhlašované projekty na 

www.mzp.cz/cz/narodni_programy nebo www.mzp.cz./cz/fondy_programy_eu . Spoluúčast 
bývá 10 % - myslet na to, co bude po ENVIMODu! 

- Aktualizace stránek kateder – trvale sledovat!                                          Z.: vedoucí ka teder 
- Vývoj rekultivací a revitalizací v SHR – příprava projektu v rámci OP ŽP – prioritní osa PO 6 -viz 

doklad rozeslaný dnes 15/10/2013  - digitalizace map a plánů rekultivací v SHD od Ing. 
St.Štýse, DrSc.                                Z.: KPV a KIG - p řipravit sch ůzku v záv ěru 10/2013. 

-    Vybavení a zprovoznění prostor po skladu knihovny – využití pro SZZ v 11/2013 je možné. 
Nábytek bude dovezen, plátno a dataprojektor jsou instalovány.                               Z.: tajemník                            

-     dohoda o zápůjčce z FRIM FŽP pro FVTM – dohoda byla tajemníkem připravena, kolegium 
souhlasí. 

-     KÚ Liberec, 17/10/2013 - konference „Teorie a praxe v odpadovém hospodářství“ – děkan byl 
požádán o přednášku. 

 



 
 
PhDr. Benda 
- Volby do AS UJEP – příprava probíhá – zatím není studentský kandidát, za pedagogy jsou 

4 návrhy.  T.: st ředa 23/10/2013. 
- Další jednání AS FŽP bude 13/11/2013 
- Prezentace sondy studijních předpokladů mezi studenty 1.r. srovnáním s kontrolní skupinou ze 

3. ročníku. 
 
Ing. Trögl 
- Příprava směrnice pro VV projekty – pravidla tvorby, čerpání, splácení a rozhodování 

o 4 fondech: a) předfinancování, b) dofinancování, c) krytí rizik, d) podpora vědy a umění 
(dosud IRP). 

- Mezinárodní zapojení fakult do vědy a výzkumu – zlepšit stránky na webu v četně anglické 
verze!  

- IGA – svolání komise, projednat stav v řešení projektů, čerpání prostředků do 17/12/2013 – 
uzávěrka ! 

- Cena Rektora – nominace kandidátů – studenti + akademici. Návrhy předat Ing. Tröglovi  T.: 
31.10.2013. 

- Bergakademie Freiberg – možnost řešení společných projektů. 
- ENVIMOD – monitorovací zpráva – plnění závazných indikátorů musí být vysoko nad 50 % – 42 

inovovaných předmětů, studijních materiálů tištěných nebo elektronických, je omezené čerpání 
stáží pro studenty a pedagogy – cca realizovat i 3-měsíční stáže. 

- Grantové sout ěže, výběrová řízení – soustavné sledování vyhlašovaných témat si musí zajistit 
jednotliví pedagogové – potenciální řešitelé projektů!  

- TAČR – Alfa – běží nová výzva k projektům aplikovaného výzkumu s průmyslovými podniky.  
 
Ing. Novák  
- PVP – limit 10 studentů platí, k 23/9/2013 zjistit na katedrách stav v zápisech. Prostřednictvím 

nástěnky studentům sdělit, které předměty budou či nebudou otevřeny.  
- Řešit závaznost zápisů – začne-li výuka v semestru, nelze se z předmětu odepsat? Filtr na 

zápisy – Ústí x Most. 
 
Ing. Popelka  
- Autorské smlouvy – parafování nadřízeným – ved. katedry + děkan. Pokud chybí podpisy, 

fakulta nenese žádnou odpovědnost. 
- Úlevy při studiu řešit prostřednictvím Centra – letáky, web, stud. odd. 
 
Doc. Janoš – PN. 
 
Mgr. Bogan  
- Příprava rozpisu a zkušebních komisí SZZ na 1. týden v 11/2013.  
 
Mgr. Vojtíšek  
- Financování mezi FŽP a Př.F je vyřešeno, podobně řešit s FVTM. 
- Pasportizace prostor FŽP – řeší studenti Př.F, financování ze stipendijního fondu FŽP. 
- Čerpání prostředků z projektů urychlit – od 23.- 31.12.2013 bude EÚ rektorátu uzavřen. 
- Při každém výjezdu na zahraniční služební cestu si musí uzavřít zdravotní pojištění sám 

zaměstnanec!  
- Uzavření budovy 23. - 27.12. a 30 - 31.12. Od 2.1.14 bude normální provoz.  
 
Mgr. Marková  
- Ing. Tichá – smlouva k návrhu projektu s N.Sadem zatím nedošla.  
  
Ing. Neruda ( ŘD) 
- Výběrové řízení na ERASMUS v LS probíhá. 
- Školení v Soluni – uzavření nových smluv na Erasmus + 
- TAČR – Alfa – „Jezero Most“ - kontrolní den byl 15/10/2013 - bez problémů. 
- Most – Brána ekologie otevřená – organizační příprava běží – zaměřeno na vodu. 
- Vietnam – hlásí se 5 studentů na LS – placení výuky v angličtině řešit ze stipendijního fondu.  
 
 



 
 
Prof. Vráblíková 
- Ing. Pokorný přerušil studium Ph.D. 
- Magistrát – komise ŽP – navržen Ing. Neruda (Mgr. Holcová) 
- Dr.Machová – léčení, výuka bude nahrazena. 
- Projekt uhlí – 11/2013 se bude 2. kolo rozhodování.   
 
 
Doc. Lou čka 
- Mgr. Kohlová – písemná výtka k práci na projektu – změny a uzavírání dohod – musí parafovat 

vedoucí katedry.  
 
 
Příští kolegium bude v úterý 29. 10.2013 od 13:00 hod., KV 211.  
 
 
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan  


